
Dz-07.0021.2.2017 

Protokół nr 29/2017 

z XXIX sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 21 lutego 2017 r. w siedzibie Rady przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz goście – mieszkańcy dzielnicy. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.05 po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 17 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XXIX sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, który wszyscy członkowie Rady 

otrzymali pocztą elektroniczną wraz z projektami uchwał. Poinformował również, że 

wpłynęły cztery wnioski o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał, 

przedłożonych w terminie krótszym niż 8 dni przed sesją i spełniających warunek określony 

w § 29 ust. 2 Statutu Dzielnicy VII. Wnioski dotyczyły projektów uchwał według druków: 

274, 275, 276 i 277. Członkowie Rady otrzymali w/w projekty pocztą elektroniczną. Wobec 

braku innych zgłoszeń w sprawie zmian porządku obrad, przewodniczący poddał ww. 

wnioski kolejno pod głosowanie. 

Wyniki głosowań w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał: 

projekt uchwały według druku nr 274 – jednomyślnie, 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 275 – jednomyślnie, 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 276 – jednomyślnie, 16 głosów za, 

projekt uchwały według druku nr 277 – jednomyślnie, 17 głosów za. 

Zgodnie ze Statutem Rady Dzielnicy VII projekt wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi 

porządek obrad sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu 12 stycznia 2016 

roku. 

4. Projekt uchwały w sprawie kompleksowej trasy pieszo-rowerowo-rolkarskiej wokół Błoń 

Krakowskich - projektodawca Komisja Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw 

Inwestycyjnych (druk nr 270). 

5. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego liczby punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej Kraków (pismo znak: SA-06.7340.8.226.2016 

z dnia 27.12.2016) – projektodawca Zarząd (druk nr 271). 

6. Projekt uchwały w sprawie opinii do koncepcji budowy ścieżki rowerowej na odcinku od 

Klasztoru Sióstr Norbertanek do istniejącego odcinka ścieżki przy Moście 

Zwierzynieckim, od ul. Wioślarskiej do ul. Jodłowej oraz od ul. Mirowskiej do granicy 



Miasta Krakowa – projektodawca Komisja Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw 

Inwestycyjnych (druk nr 272). 

7. Projekt uchwały w sprawie konsultacji społecznych dotyczących planu zmiany 

organizacji ruchu w obrębie II obwodnicy – projektodawca Komisja Infrastruktury 

i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 273). 

8. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Juliana Fałata w Krakowie (ML-02.7123.2.2017.JK 

z dnia 18.01.2017) - projektodawca Komisja Bezpieczeństwa, Porządku i Mieszkalnictwa 

(druk nr 274). 

9. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Filareckiej w Krakowie (ML-02.7123.882.2016.ES z dnia 

18.01.2017) – projektodawca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku i Mieszkalnictwa (druk 

nr 275). 

10. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu 

w Krakowie o postawienie znaków aktywnych D6 (sign flash) na trzech przejściach dla 

pieszych zlokalizowanych w ciągu ul. Księcia Józefa na odcinku od pętli autobusowej na 

Bielanach do skrzyżowania z ul. Orlą - projektodawca Zarząd (druk nr 276). 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany organizacji ruchu w rejonie byłej strzelnicy 

garnizonowej oraz odtworzenia wału ziemnego, tzw. kulochwytu – projektodawca Zarząd 

(druk nr 277). 

12. Oświadczenia i komunikaty. 

W trakcie ustalania porządku obrad na salę przybył kolejny członek Rady. 

Z uwagi na obecność grupy mieszkańców zainteresowanych projektem uchwały według 

druku nr 277, przewodniczący zaproponował rozpoczęcie procedowania projektów uchwał od 

projektu uchwały w sprawie zmiany organizacji ruchu w rejonie byłej strzelnicy garnizonowej 

oraz odtworzenia wału ziemnego, tzw. kulochwytu. Powyższa propozycja została przyjęta bez 

sprzeciwu. 

Ad. 11. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany organizacji ruchu w rejonie byłej strzelnicy garnizonowej 

oraz odtworzenia wału ziemnego, tzw. kulochwytu zreferował w imieniu Zarządu Szczęsny 

Filipiak. W dyskusji głos zabrali: Paweł Kowalski, Szczęsny Filipiak oraz mieszkańcy. 

Uchwała w sprawie zmiany organizacji ruchu w rejonie byłej strzelnicy garnizonowej oraz 

odtworzenia wału ziemnego, tzw. kulochwytu została podjęta jednomyślnie – 18 głosami za 

(Uchwała nr XXIX/262/2017). 

Ad. 3. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XXVIII sesji Rady Dzielnicy VII, która 

odbyła się w dniu 12 stycznia 2017 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie kompleksowej trasy pieszo-rowerowo-rolkarskiej wokół Błoń 

Krakowskich zreferował w imieniu projektodawcy Witold Górny. 

W dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipiak, który zgłosił poprawkę w imieniu Zarządu, 

Witold Górny, Andrzej Maria Hawranek, Łukasz Filipiak. 



Po zakończeniu dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę Zarządu, 

następującej treści: 

 zmienia się podstawę prawną projektu z: § 3 pkt 4 lit. l na: § 3 pkt 3 lit. g, 

 § 1 uchwały otrzymuje brzmienie: Wnioskuje się o pilne podjęcie prac w celu rozbudowy 

dwóch odcinków istniejącej trasy pieszo-rowerowo-rolkarskiej wokół Błoń Krakowskich: 

wzdłuż wałów rzeki Rudawy i wzdłuż ul. Piastowskiej. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 17 głosami za. 

Uchwała w sprawie kompleksowej trasy pieszo-rowerowo-rolkarskiej wokół Błoń 

Krakowskich została podjęta jednomyślnie - 19 głosami za (Uchwała nr XXIX/263/2017). 

Ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego liczby punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Miejskiej Kraków (pismo znak: SA-06.7340.8.226.2016 

z dnia 27.12.2016) zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Andrzej Maria Hawranek i Marcin Kapusta. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 

na terenie Gminy Miejskiej Kraków (pismo znak: SA-06.7340.8.226.2016 z dnia 27.12.2016) 

została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr 

XXIX/264/2017). 

W trakcie procedowania 5. punktu porządku obrad na salę przybyło dwóch kolejnych 

członków Rady. 

Ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do koncepcji budowy ścieżki rowerowej na odcinku od 

Klasztoru Sióstr Norbertanek do istniejącego odcinka ścieżki przy Moście Zwierzynieckim, 

od ul. Wioślarskiej do ul. Jodłowej oraz od ul. Mirowskiej do granicy Miasta Krakowa  

zreferował w imieniu projektodawcy Witold Górny. 

W dyskusji głos zabrali Szczęsny Filipiak i Andrzej Maria Hawranek. 

Uchwała w sprawie opinii do koncepcji budowy ścieżki rowerowej na odcinku od Klasztoru 

Sióstr Norbertanek do istniejącego odcinka ścieżki przy Moście Zwierzynieckim, od 

ul. Wioślarskiej do ul. Jodłowej oraz od ul. Mirowskiej do granicy Miasta Krakowa została 

podjęta stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (Uchwała nr 

XXIX/265/2017). 

Ad. 7. 

Projekt uchwały w sprawie konsultacji społecznych dotyczących planu zmiany organizacji 

ruchu w obrębie II obwodnicy zreferował w imieniu projektodawcy Witold Górny. 

W dyskusji udział wzięli: Szczęsny Filipiak, Krzysztof Kwarciak, Andrzej Maria Hawranek, 

Maciej Straż, Marzena Garzeł. 

Uchwała w sprawie konsultacji społecznych dotyczących planu zmiany organizacji ruchu 

w obrębie II obwodnicy została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (Uchwała nr 

XXIX/266/2017). 

Ad. 8. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Juliana Fałata w Krakowie (ML-02.7123.2.2017.JK z dnia 

18.01.2017) zreferował w imieniu projektodawcy Andrzej Hawranek. 



Szczęsny Filipiak zgłosił w imieniu Zarządu poprawkę do projektu, następującej treści: 

Tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: 

w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego przy ul. Juliana Fałata w Krakowie (pismo znak: ML-02.7123.2.2017.JK z dnia 

13.01.2017). 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie 

poprawkę Zarządu. Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 20 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego przy ul. Juliana Fałata w Krakowie (pismo znak: ML-02.7123.2.2017.JK z dnia 

13.01.2017) została podjęta jednomyślnie - 20 głosami za (Uchwała nr XXIX/267/2017). 

Ad. 9. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego przy ul. Filareckiej w Krakowie (ML-02.7123.882.2016.ES z dnia 

18.01.2017) zreferował w imieniu projektodawcy Andrzej Hawranek. 

Szczęsny Filipiak zgłosił w imieniu Zarządu poprawkę do projektu, następującej treści: 

Tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: 

w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego przy ul. Filareckiej w Krakowie (pismo znak: ML-02.7123.882.2016.ES z dnia 

11.01.2017) 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie 

poprawkę Zarządu. Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 19 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego przy ul. Filareckiej w Krakowie (pismo znak: ML-02.7123.882.2016.ES z dnia 

11.01.2017) została podjęta jednomyślnie - 19 głosami za (Uchwała nr XXIX/268/2017). 

Ad. 10. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Zarządu Infrastruktury komunalnej i Transportu 

w Krakowie o postawienie znaków aktywnych D6 (sign flash) na trzech przejściach dla 

pieszych zlokalizowanych w ciągu ul. Księcia Józefa na odcinku od pętli autobusowej na 

Bielanach do skrzyżowania z ul. Orlą zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Magdalena Mardyła, Jakub Markowski, Szczęsny Filipiak, Krzysztof 

Kwarciak.  

Uchwała w sprawie wniosku do Zarządu Infrastruktury komunalnej i Transportu w Krakowie 

o postawienie znaków aktywnych D6 (sign flash) na trzech przejściach dla pieszych 

zlokalizowanych w ciągu ul. Księcia Józefa na odcinku od pętli autobusowej na Bielanach do 

skrzyżowania z ul. Orlą została podjęta stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący 

się (Uchwała nr XXIX/269/2017). 

Ad. 12. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 przypomniał komisjom merytorycznym, że zgodnie ze statutem do 30.04.2017 należy 

w konsultacji z jednostkami miejskimi dokonać analizy potrzeb w zakresie wydatków 

bieżących i majątkowych na 2018 r., 



 poinformował, że w dniu 23.02.2017 o godz. 16.00 w Zespole Szkół Ogólnokształcących 

nr 18 odbędzie się wręczenie nagród laureatom konkursu plastycznego „Pejzaż 

Zwierzyniecki” – edycja 2016, 

 odczytał podziękowania od Stowarzyszenia Willa Decjusza za współpracę w 2016 roku 

oraz wspieranie idei i działań Stowarzyszenia, 

 odczytał pismo Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu w sprawie przebudowy 

ul. Kościuszki, w związku z Uchwałą nr XXVIII/256/2017 Rady Dzielnicy VII z dnia 

12.01.2017, 

 poinformował o otrzymaniu przez Radę zaproszenia na uroczyste otwarcie Centrum 

Edukacyjnego IPN „Przystanek Historia” przy ul. Dunajewskiego 8, w dniu 23.02.2017 

o godz. 14.00; w imprezie udział weźmie Marcin Kapusta, 

 poinformował, że w piątek 24.02.2017 odbędzie się pierwsze spotkanie Konwentu 

Przewodniczących Rad Dzielnic, powołanego zarządzeniem Prezydenta Miasta Krakowa – 

przy okazji poprosił o ewentualne uwagi na temat propozycji zmian w zasadach naliczania 

diet radnych dzielnic, autorstwa jednego z radnych miasta, 

 poinformował, że w dniu 13.03.2017 o godz. 18.00 w siedzibie Dzielnicy odbędzie się 

spotkanie z mieszkańcami os. Salwator w związku z ich wnioskiem o zmianę klasyfikacji 

ulic oraz w związku z kwestią ewentualnego rozszerzenia w przyszłości strefy płatnego 

parkowania,  

 zaprosił zainteresowanych na spotkanie na temat inicjatywy lokalnej, które odbędzie się 

w dniu 22.02.2017 o godz. 18.00 w Centrum Obywatelskim przy ul. Reymonta, 

 poinformował, że do Rady Dzielnicy wpłynęła prośba Rz. KS „Juvenia” o wpisanie klubu 

do wykazu obiektów, na których realizowane są zadania dzielnic; zwrócił się do Komisji 

Kultury Fizycznej, Sportu, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Współdziałania z Organizacjami 

Pozarządowymi o przygotowanie projekt uchwały, w której Rada ponownie zwróci się 

o wpisanie do ww. wykazu obiektów klubów: Juvenia, KKW 1929 i Nadwiślan, 

 poinformował, że Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu przesłał oświadczenie 

o zwolnieniu środków nie wydatkowanych na zadanie „Budowa chodnika przy 

ul. Korzeniaka” (35 000 zł na projekt), z uwagi na fakt, że opracowana koncepcja zakłada 

wejście w działki prywatne; według interpretacji ZIKiT inwestycja taka nie spełnia 

warunku określonego w § 66 ust. 1 Statutu Dzielnicy; przewodniczący zwrócił uwagę, że 

podobna sytuacja może również przekreślić plany Dzielnicy w zakresie budowy 

oświetlenia ulicznego, ilekroć na przykład zajdzie potrzeba posadowienia słupów na 

terenach prywatnych, 

 zwrócił się do zebranych o wyrażenie stanowiska w kwestii ewentualnego wsparcia 

finansowego Muzeum Historycznego Miasta Krakowa w zakupie obrazu Vlastimila 

Hofmana przedstawiającego zwierzynieckich kolędników; zdecydowana większość 

obecnych na sali osób przychyliła się do propozycji ewentualnego przeznaczenia środków 

dla Muzeum, 

 zapowiedział przesłanie wszystkim członkom Rady raportu z badań nt. zarządzania 

informacją polityczna, przeprowadzonych przez studentów UJ. 

Łukasz Filipiak poinformował o zaplanowanych na najbliższy okres spotkaniach 

z mieszkańcami, poświęconych budżetowi obywatelskiemu i poprosił o rozpropagowanie tej 

informacji. 

Szczęsny Filipiak poinformował, że mieszkańcy zwrócili się do niego o poparcie w sprawie 

sprzeciwu wobec planów budowy przez MPWiK S.A. parkingu na zapleczu budynku przy 



ul. Senatorskiej 9. Zwrócił się do zebranych o poparcie w kwestii wystosowanie pisma w tej 

sprawie przez Zarząd do Prezydenta Miasta Krakowa. Propozycja ta została przyjęta w drodze 

aklamacji. 

Witold Górny zwrócił się do zebranych o przekazanie do dnia 8 marca br. propozycji ulic do 

objazdu w ramach wskazania potrzeb remontowych. Zaproponował, aby każdy zgłosił po 

jednej ulicy ze swojego okręgu. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 20.00 zamknął sesję. 

  

 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady i Zarządu  

                Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                               

  

 Szczęsny Filipiak 

 

 


